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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθμ. 09/ 2020 πρακτικό Συνεδρίασης της 
Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας 

 
Σήμερα στην Βέροια στις 04-11-2020, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, συνήλθε σε Τακτική 

Συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου, στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 22/10/2020 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε σε όλα 
τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 76 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης», όπως αυτό τροποποιήθηκε από το άρθρο 
77 του ν.4555/2018 και του άρθρου 2 του ν.4635/2019 του, της αριθμ.20501/02-09-2019 απόφασης 
Δημάρχου Βέροιας και του άρθρου 10 της από 11/03/2020 Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου 
(ΦΕΚ Α΄55/11-03-2020). 

 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και σε σύνολο 34 μελών βρέθηκαν παρόντα 08 μέλη 
(Πρόεδρος, φορείς:06 μέλη, Δημότες: 1 μέλη). 

 
Α/Α Παρόντες Α/Α Απόντες 
1 Αριστομένης Λαζαρίδης, Πρόεδρος 

Δ.Σ. 
  

 Φορείς  Φορείς 
2 Κωνσταντίνος Κύρτσης 1 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 
3 Ελένη Ατσάλου 2 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 
4 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 3 Ελένη Ατσάλου 
5 Βαρβάρα Σταυροπούλου 4 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 
6 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 5 Νικόλαος Μπαϊρακτάρης 
7 Δημήτριος Πυρινός 6 Λάζαρος Ασλανίδης 
  7 Ιωάννης Μπλατσιώτης 
  8 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 
  9 Μαρία Καμπράνη 
  10 Κωνσταντίνος Δάρλας 
  11 Παρασκευή Παυλίδου 
  12 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 
  13 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      
  14 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 
  15 Μαυρουδής Ιωαννίδης 
  16 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 
  17 Ηλίας Γραμματικόπουλος 
  18 Παναγιώτης Χατζησάββας      
  19 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου 
 Δημότες  Δημότες 

8 Ιωάννης Καπανίδης 20 Ιωάννης Γαλίκας 
  21 Βηθλεέμ Μαυροματίδου 
  22 Σοφία Παπά 
  23 Δήμητρα Τσερκέζη 
  24 Αντώνιος Τολιόπουλος 
  25 Σπύρος Τσιβαλίδης 
  26 Παναγιώτης Φουρνιάδης 
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Αριθμός Απόφασης :  
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Πρακτικό συζήτησης επί του μοναδικού θέματος: Διατύπωση 
απόψεων επί της τροποποίησης της υπ’ αριθ. 188/2015 απόφασης 
του Δ.Σ. «ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ ΧΡΗΣΗΣ ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ 
ΧΩΡΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ».  

 
O Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. Το μέλος της επιτροπής Χαράλαμπος 

Καπουρτίδης δήλωσε την παρουσία του με fax ενώ όλα τα άλλα μέλη με email. 
Και κάλεσε τα μέλη της επιτροπής να εκφράσουν τις απόψεις τους. 

1)Το μέλος της επιτροπής Κωνσταντίνος Κύρτσης συμφωνεί με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
2)Το μέλος της επιτροπής Ελένη Ατσάλου συμφωνεί με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
3)Το μέλος της επιτροπής Ιωάννης Μπλατσιώτης διαφωνεί με την εισήγηση της υπηρεσίας και 
παραθέτω το email  στις 3/11/2020 «Θα ήθελα να δηλώσω την διαφωνία μου με την εισήγηση. 
 Όσον αφορά το άρθρο 6.5 ΕΠΙΣΗΜΑΝΣΗ, 

6.5 ΕΠΙΣΗΜΑΝΣΗ: 
Οι διάδρομοι,που ευρίσκονται εντός του παραχωρούμενου χώρου των τραπεζοκαθισμάτων 
και εξυπηρετούν την λειτουργία του καταστήματος, προσμετρούνται κανονικά ως κατάληψη,  
πλην του χώρου έξωθι της εισόδου. 

θεωρώ ότι ο χώρος "έξωθι της εισόδου" θα πρέπει να καθορίζεται (διαστάσεις) και όχι να αφήνεται 
απροσδιόριστος. 
 Για την απαλοιφή εδαφίου από την παρ. 7.Γ. δεν συμφωνώ.  
Θεωρώ ότι θα πρέπει να παραμείνει το: 

Σε όλα τα πεζοδρόμια των οδών ο χώρος που παραχωρείται προς χρήση στα καταστήματα 
υγειονομικού ενδιαφέροντος δεν θα ξεπερνά σε πλάτος το 40% του πλάτους του πεζοδρομίου. 

διότι αν απαλειφθεί ο όρος θα έχουμε το φαινόμενο σε πεζοδρόμια μεγάλου πλάτους να γίνεται 
κατάληψη από τα καταστήματα. 
Π.χ. αν έχουμε πλάτος πεζοδρομίου ή πεζοδρόμου 6 μέτρα θα παραχωρήσουμε τα 4,5 μέτρα στα 
καταστήματα; Όχι ότι δεν παρατηρείται το φαινόμενο αυτό σήμερα (με την ανοχή των αρμόδιων 
οργάνων), αλλά δεν θα πρέπει να περάσει στον κανονισμό».  
4)Το μέλος της επιτροπής Χαράλαμπος Καπουρτίδης συμφωνεί με την χορήγηση άδειας 
πεζοδρομίου σε λιγότερο από 0,50μ αλλά διαφωνεί να μην προσμετρείται η κατάληψη του 
κοινόχρηστου χώρου μπροστά στην είσοδο «Α) Συμφωνώ απόλυτα στην χορήγηση άδειας χρήσης 
πεζοδρομίου σε λιγότερο από 0,50μ διότι είναι λογικό και δίκαιο. 
Β)Διαφωνώ κάθετα με το να μην προσμετράται η κατάληψη του κοινόχρηστου χώρου μπροστά 
στην είσοδο του καταστήματος διότι χρησιμοποιείται από το κατάστημα χωρίς να επιτρέπει την 
χρησιμοποίηση από τους διερχόμενους πολίτες. Βεβαίως συμφωνώ να μην προσμετράται όταν η 
είσοδος του καταστήματος είναι στην αριστερή ή στην δεξιά πλευρά, στην άκρη δηλαδή του 
καταστήματος και όχι στο ενδιάμεσο. Ο χώρος κατάληψης οριοθετείτε με την κίτρινη γραμμή 
περιμετρικά και από άκρη σε άκρη ». 
5)Το μέλος της επιτροπής Βαρβάρα Σταυροπούλου συμφωνεί με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
6)Το μέλος της επιτροπής Κωνσταντίνος Δομανόπουλος συμφωνεί με την εισήγηση της υπηρεσίας. 
7)Το μέλος της επιτροπής  Δημήτριος Πυρινός συμφωνεί με την τροποποίηση και προτείνει 
«Ωστόσο θα πρότεινα ως ελάχιστο μήκος σε όλα τα πεζοδρόμια για την ελεύθερη ζώνη άδευσης 
πεζών 1,80 (του κρασπέδου μη συνυπολογιζόμενου)». 
8)Το μέλος της επιτροπής  Ιωάννης Καπανίδης συμφωνεί με την εισήγηση της επιτροπής. 
 
Πρόεδρος: Επί της τροποποίησης – συμπλήρωσης της υπ’ αριθ. 188/2015 απόφασης του Δ.Σ. 
«ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΣ ΧΡΗΣΗΣ ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ ΧΩΡΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ», 
διατυπωθήκαν οι απόψεις όπως αναφέρονται στη συζήτηση του παρόντος θέματος.  
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Περαιώθει η συζήτηση του θέματος και η σημερινή μας συνεδρίαση. 
 
 

   Ο  Πρόεδρος   Τα μέλη 
 Κωνσταντίνος Κύρτσης 
Αριστομένης Λαζαρίδης Ελένη Ατσάλου 
 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 
 Βαρβάρα Σταυροπούλου 
 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 
 Δημήτριος Πυρινός 
 Ιωάννης Καπανίδης 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια 09-11-2020 

Ο Δήμαρχος 
 

Κωνσταντίνος  Βοργιαζίδης 


